



2024

Protokoll fört vid styrelsemöte onsdag den 3 april kl. 18.00 på Härnösands Brukshundklubb.

Närvarande: Torbjörn Eriksson, Gunilla Nilsson, Lena Backström, Martin Adelgren Thorén, Pether Öhlén, Linda Broman, Rolf Jonsson, Agneta Gidmark och Kerstin Widmark.

§ 21 Torbjörn öppnande mötet och hälsade alla välkomna.

§ 22 Som ordförande valdes Torbjörn och som sekreterare Gunilla.

§ 23 Dagordningen fastställdes efter tillägg under övriga frågor.

§ 24 Som justeringsperson valdes Linda Broman.

§ 25 Föregående mötesprotokoll lästes igenom, godkändes och lades till handlingarna.

§ 26 Lena gick igenom klubbens ekonomi som ser bättre ut än motsvarande period förra året. Resultatet denna period ligger på minus 23 000 kr. Inga konstigheter i balansräkningen. Beslutades att köpa in ett USB-minne till lås- och larmfunktionen i klubbstugan.

§ 27 Inkomna skrivelser. 1) Föreläsare i avancerad agility i juli till en kostnad av 1400 kr avslås. Förslag finns att i stället för att ta in extern utbildare ordna en träff med klubbens instruktörer där vi delger varandra egna kunskaper och färdigheter ett slags teambuilding.

2) Utbildningserbjudande från SBK. Instruktörsutbildning steg 2 till hösten. Gunilla intresserad av utbildningen som hon själv kommer att bekosta.

Fortbildningskurs i spår och sök kommer Linda att gå, bekostas av henne själv.

§ 28 Sektorernas rapporter:

Rally: Eventuellt kommer Helene Nordlöf ta över rallysektorn med stöd av Carina Norberg. Sektorsmöte är planerat till den 17 april. Den 4–5 maj har man hyrt in rallyinstruktör Cecilia Bergman där deltagarna betalar direkt till henne 500 kr/deltagare. Tävlingar är inbokade den 25 – 26 maj på Härnösands brukshundklubb.

Agility: Vid sektorsmöte förra veckan godkändes Marta Parkman som sektorsansvarig från och med nu. Planering görs inför tävlingar i juni, juli och augusti. Hinderparken gicks igenom varvid många hinder behöver bytas ut och/eller reoveras. Det blir stora kostnader för klubben i samband med nyinförskaffande därför föreslår Lena att sektorn lägger fram en kostnads- och finansieringsplan som tex att göra en ansöka om medel från olika fonder, ansöka medel hos hushållningssällskapet eller se över andra finansmöjligheter.

Tävling: På grund av att snömängden fortfarande är omfattande, flyttas klubbens appelltävlingar fram till 16/6, BH till 31/5 och BSL till 14/6. Även den av dobbermannklubben anordnade MH flyttas fram till 1 maj.

Mental, Tjänstehund: Inget att rapportera

Hus: För närvarande pågår valp och specialsöskkurs. Det planeras ytterligare kurser, valp-, allmänlydnads- samt fortsättningskurs i specialsök.

Kök: Fortsatta rutiner med Lennart Högel som inköpsansvarig efter önskemål från kursledare.

Ungdom: Önskemål har framförts om att få styrelsens hjälp att lägga en budget. Går inte att genomföra detta år då en budget ska godkännas i samband med ett årsmöte. Inför nästa års årsmöte kan styrelsen hjälpa till med detta i samarbete med sektorsansvariga.

Sektorn har önskat få hjälp med en egen plattform för ungdomarna i klubben som liknar facebook, vilket avslås med motiveringen att ungdomarna kan lätt skapa egna grupper utan inblandning av klubben.

Anläggning: Avvakta flytt av snömängder med förhoppningar att snösmältningen snart kommer igång.

§ 29 Beslut tagna via styrelsens smsgrupp. Flytt av tävlingar och MH se §28.

§ 30 Övriga frågor: 1) Policy gällande olika undergrupper i sektorerna. 2) Reklamskylt på klubben.

3) Klubbens egen litteratur.

1) Kerstin har fått i uppdrag att formulera en skrivelse till sektorsansvariga vad som gäller vid arrangemang på Brukshundklubben men i privat/egen grupps regi. Tex om sektorn vill ordna en egen föreläsare i en egen privat grupp där man betalar direkt till föreläsaren ur egen kassa och inte kräver medlemskap i HBK av deltagarna är det helt ok att hyra klubbstugan för ändamålet, men man får då inte säga att det är ett HBK arrangemang utan då är det den utomstående gruppen som arrangerar.

2) Rolf fick i uppdrag att kontakta Näbbar och Klor rörande reklamskylt på klubben. Beslutades att Rolf ordnar reklamskylten åt dom som då kommer att sättas upp vid klubbstugan. I och med detta kommer klubbens medlemmar att få 10% på vissa varor mot uppvisande av medlemskap. Vid större evenemang får Näbbar och Klor sätta upp ett försäljningsstånd vid klubbstugan.

3) Lena och Peter gör en förteckning över klubbens egna böcker och rutiner vid utlåning.

§ 31 Nästa styrelsemöte söndag den 28 april kl. 14.00

§ 32 Torbjörn avslutande mötet och tackade för visat intresse.

Torbjörn Eriksson

Gunilla Nilsson

Linda Broman

Ordförande

Sekreterare

Justerare